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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam siq z pro5ba o ponowne zafoliowanie

przycisk6w przy sygnalizatorach na przejSciach dla pieszych.

Przyciski przy sygnalizatorach dla pieszych zostaly zafoliowane, miato to chronii
mieszkafc6w przed ewentualnym rozprzestrzenianiem sie covid - L9. Zagro2enie

zara2enia siq wirusem jest bardzo du2e i wciq2 wystqpuje. Zostaty stwierdzone przypadki

zara2enia siq wirusem w okolicach Wfoclawka. Zdajq sobie sprawq, 2e takie wytqczenie

sygnalizacji (poprzez foliowanie przycisk6w) mo2e wptywad na utrudnienia w ruchu

samochod6w.

Panie Prezydenci zawsze Pan wspominal, 2e zdrowie i bezpieczef stwo

mieszkafc6w Wfoctawka jest dla Pana rzeczE najwa2niejszq.
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